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I 2012 har vi udpumpet 300.000 m3 vand, hvoraf de 183.000 m3 er leveret og solgt til

Vandfaelleskabet Nordvestsjaelland. Vores vandkvalitet er som tidligere ÿr rigtig god, og som de

seneste ÿr, viser vores registreringer et stort set 100 % taet leclningssystem. Det skal clog naevnes,

at der er konstateret nogle ret sÿ store utaetheder hos enkelte andelshavere i Icbet af det

forgangne &r, og vi kan ikke understrege nok, hvor vigtigt det er, at man selv aflaeser sin vandmÿler

jaevnligt. Vandvaerket vii normalt kun ved den &rlige aflaesning, blive opmaerksom pÿ merforbruget,

og der kan det vaere alt for sent, til at undg§ en vaesentlig merudgift for den ramte andelshaver.

Hele MCrkCv Vandvaerks forsyningsomrÿde har nu fÿet montegeret nye vandmÿlere til elektronisk

aflaesning.  Sidst p§ ÿret blev den sidste gamle vandmÿler uclskiftet, og vi er nu faerdig med vores

3 ÿrs plan, mecl udskiftning af samtlige mÿlere. Det bar vaeret en stor investering, men ogsÿ en

administrativ, og fremtidssikret god Icsning, som vii gCre arbejdet med registrering af forbrug,

opsamling af diverse data, og konstatering af uregelmaessigheder vaesentlig nemmere fremover.

Arbejdet med at forny vores rentvandsledning blev faerdiggjort i 2012, og 530 meter ledning blev

udskiftet mellem Raevebjerg og boringerne. Et arbejde der forlcb hurtigt og uden problemer.

Efter kommune sammenlaegningen og senere indforelse af vandsektorloven, har bestyrelsen

skcnnet, at vores vedtaegter traenger til liclt sm§ justeringer. Der er udarbejclet et forslag til

vedtaegts aendringer, som man har kunnet se pÿ vores hjemmeside siden oktober mÿned.

De nye vedtaegter vii blive fremlagt til godkendelse pÿ den fcrst kommende generalforsamling.

Der er desvaerre ingen positive nyheder vedr. Vandsektorloven, og arbejdet med at fÿ Icftet alle

private vandvaerker ud af Ioven. Over hele landet, inkl. vores egen omrÿde, arbejdes der ihaerdigt

for at fÿ politikerne pÿ bedre tanker, inden Ioven skal revicleres i 2013.

Der er ingen tvivl om, at kravene til de private vandvaerker vii Cges de kommende ÿr,

vandsektorlov eller ej. Tilsynsrapporter, tilstandsrapporter, diverse tekniske og hygiejniske krav,

krav om uddannelse og mange andre ting, er tiltag som er her, eller vii blive indfcrt de kommende

r, tiltag som langt hen af vejen er fornuftige, og som vii sikre at vi ogs§ fremover, kan levere

stabilt og rent €irikkevand til vores forbrugere.

Til sidst skal vi ikke glemme at naevne vores hjemmeside www.mcrkcvvandvaerk.dk som er

kommet rigtig godt fra start, og bliver brugt af mange. Hjemmesiden er et godt redskab til at

informere vores andelshavere, og vii Icbene blive ucibygget.
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